
Ђорђе Вукадиновић: Све указује на то да Бастина изјава о санкцијама није сасвим спонтана. Вучић покушава да забашури чињеницу да је прихватио европски предлог за КиМ и да се преговара о имплементацији
среда, 15 март 2023 15:47

 Изјава министра привреде Радета Басте о увођењу санкција Русији наишла на оштре
реакције - од позивке на оставку, до поређења са Зораном Михајловић. Посланик Срђан
Миливојевић
каже да после година година свевлашћа само наиван може да помисли "да се Баста
пробудио и одлучио да објави тако нешто".

  

Миливојевић наводи да се „даљински за управљање министрима“ налази у Вучићевим
рукама.

  

„Кад Вучић каже скачи, ти људи не питају зашто. Сутра је седница Владе и све ћемо
знати. Ако остане министар знаћемо да је то договорено“, рекао је Миливојевић.

  

Политички аналитичар Ђорђе Вукадиновић каже да је спреман да се опклади да ће
Баста остати министар и након следеће седнице.

  

„Он је , као и Зорана Михајловић почетку, сви смо тврдили да она то ради по договору са
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Вучићем, тај њен пинг понг с Вулином, као да играју неке улоге. Пред крај је то постао
озбиљан рат који није ни користио Вучићу. Што се тиче Басте, све указује да није сасвим
спонтано. Од почетка није битно ко шта прича него да слушају господара“, рекао је
Вукадиновић.

  

„Стојим уз председника Србије Александра Вучића у одбрани државних и националних
интереса, мислим својом главом и имам довољно храбрости и озбиљности да свој став
изнесем“, навео је министар Баста у одговору Данасу на Инстаграму.

  
  

Месецима незванично из кругова СНС може да се види нека врста незадовољства – ето
Руси да су нам пријатељи, пустили би да им уведемо неке мале санкције, да олакшамо
притисак на Вучића

    

„Поручује да ипак не мисли својом главом, него главом Вучића. Зорана Михајловић када
је изашла у јавност да каже да наш пут треба да буду евроатлантске интеграције је
урадила то као члан СНС. Баста не ради као члан СНС. Важно је, јер се сада прави неки
нови покрет, да ли ће СПС бити део тог покрета? Вучић има показну вежбу – биће онако
како ја хоћу. Наћи ћу још Баста међу вама. Социјалисти треба да буду забрнути за
будућност, после решавања питања Косова следи борба против корупције. Сада је ред
на неку странку, нацртнана је СПС да буде жртвована у борби против криминала и
корупције. То је та порука Вучића“, сматра Миливојевић.

  

Вукадиновић је додао да је интересантно да се у причи у вези са Бастином ставовом
СНС није изјаснио.

  

„Често напади на Шапића буду праћени ћутњом. Ово ми је помало слично. Згодно је да
то каже неко ко није члан СНС. Зорана Михајловић је пред крај била нека врста
дисидента. Баста је рекао треба санкције, да се олакша и помогне вучићу. Месецима
незванично из кругова СНС може да се види нека врста незадовољства – ето Руси да су
нам пријатељи, пустили би да им уведемо неке мале санкције, да олакшамо притисак на
Вучића“, рекао је Вукадиновић.
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Политички аналитичар поручује да Вучићу све добро дође да склони причу са европског
споразума, где је, како је рекао, ухваћен са прстом у пекмезу.

  
  

Покушао је да забашури чињеницу да је прихватио тај предлог. Да то стоји на сајту ЕУ,
да се преговара о имплементацији. Све добро дође, да се расправљамо око Басте,
санкцијама, посебно у осетљивим данима пред нама, да се прича о свему и да се ЗСО
представи као питање бити или не бити. Председник после сусрета у Бриселу није
поменуо споразум, него је причао о ЗСО. То говори о меидјској сфери у Србији, овде
може свашта да прође

    

„Покушао је да забашури чињеницу да је прихватио тај предлог. Да то стоји на сајту ЕУ,
да се преговара о имплементацији. Све добро дође, да се расправљамо око Басте,
санкцијама, посебно у осетљивим данима пред нама, да се прича о свему и да се ЗСО
представи као питање бити или не бити. Председник после сусрета у Бриселу није
поменуо споразум, него је причао о ЗСО. То говори о меидјској сфери у Србији, овде
може свашта да прође“, каже Вукадиновић.

  

Прошле седмице на улицама су примећени графити „Милош Француз“ и „Милица
лажљивица“ уперени против председника Нове Демократске странке Србије и народног
посланика Милоша Јовановића и председнице Српске странке Заветници и народне
посланице Милице Ђурђевић Стаменковски. На улицама Новог Сада данас су се
појавили графити „Пајтић лопов“ и „Бора психо“.

  

На питање колико је опасна ситуација, Вукадиновић каже да конфликтни потенцијал не
треба да буде потцењен.
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  „Нема сумње одакле долази та атмосфера, ово је за сваку осуду, неважно шта мислите оделу Милице Ђурђевић, Милоша Јовановића… То није сасвим нов манир, већ смо билисведоци да кад год је нешто критично за власт, не бирају се средства. У Новом Саду„Пајтић лопов“, то с кечетом на глави сам ја добио у Куриру. Санда Рашковић Ивић јебила озбиљна мета прљаве кампање. Тада је опозиција била у горем стању, сада јеопозиција ипак нешто јача, а СНС ипак нешто слабији. Сада је Вучићев проблем десница,јер може неки напредњачки глас да им оде“, сматра Вукадиновић.  Миливојевић је додао да се генератор мржње и насиља налази на Андрићевом венцу.  „То је човек који сада таргетира новинаре преко својих послушника. Колико је билонапада на новинаре у последњих седам дана?“, уптао је посланик ДС-а.  (Н1)  
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